
 

Bestyrelsesmøde DPF 
Den 3. april 2013 kl. 18.00 – 22.00 
 
 
 

Indkaldt af: LBÜ Mødetype: Bestyrelsesmøde 

Referent: PT     

Deltagere:                                 LBÜ. KR, LL, CT, HT, IS, NEV, PF, EJ, PT, 

 

Referat 

 

 

1. Velkommen til bestyrelsesarbejdet 
Lotte bød velkommen til det første bestyrelsesmøde I den nye bestyrelse, og gennemgik reglerne 
for refusion af udgifter til transport og øvrige formalia i forbindelse med bestyrelsesarbejde. 
 

2. Godkendelse af ny forretningsorden  
Forslag til ny forretningsorden blev gennemgået. Lotte tilretter forslaget og fremsætter det igen 
på næste bestyrelsesmøde. 
 

3. Mødekalender 2013/14 – repræsentantskabsmøde lørdag den 15. marts  
Bestyrelsen diskuterede muligheden for flytning af repræsentantskabsmøde af hensyn til 
registrering af medlemstal og stemmer. 
mødekalenderen er godkendt med ændring af bestyrelsesseminar i november til 15. – 16. 
november. 
 

4. Formalisering samarbejdet mellem BU + EU vedr. Sydsvensk-venskabskamp. 
Ib og Henrik kommer med oplæg d 11. september til afvikling af henholdsvis sydsvensk-
venskabskamp og NM og EM for veteraner 
 

5. Godkendelse af Breddepolitik  
Lotte tager bestyrelsens input med tilbage og reviderer forslaget til breddepolitik. 
Bestyrelsen godkender derefter politikken via mail. 
Udviklings-arbejdsgruppen (Chalot, Erik og Lars) arbejder videre med DPF tilbud. 
 

6. NM 
Lars er indtrådt i styregruppen. Chalot, Lars Lotte Ib er spilleledelse. Pernille deltager. Niels-Erik er 
Overdommer. EU deltager som coaches. Lars og Chalot etablerer hurtigst muligt møde med 
Åstrup. 
 

7. Evt. 
Resultatformidling: Vi nedsætter en arbejdsgruppe bestående af Lars, Chalot, Pernille til udvikling 
af nemmere resultatformidling fra turneringer m.m. Vi vil gerne inviter flere deltager til 
arbejdsgruppen. 
 
Gylling Byfest:  
Vi skal lave en strategi for hvordan og hvornår vi vil tilbyde tjenesteydelser og spillere til 
arrangementer som dette. (spillere, flyers, petanque-stand/bod, kontakt til lokal klubber). 
EU laver en prisliste. 
Chalot tager kontakt til Gylling for at undersøge om det kan lade sig gøre i denne omgang. 
 


